



我國將自本（109）年2月7日起，針對14日內曾經入境或居住於中國大陸、香港、澳門的外籍人士，暫緩入境

日期：2020/02/06 資料來源：公眾外交協調會

2020/02/06

第039號新聞稿

一、由於我國政府已於本年2月5日將中國大陸全境（含香港、澳門）列為重疫區「二級以上流行地區」，外籍人士只要14日內曾經入境或居住於中國大陸、香港或澳門，暫緩入境我國。即使有特殊原因，我駐外館處也不再受理簽證申請。

二、已持有我國有效居留證而擬返臺的外籍人士，若在14日內曾經入境或居住於中國大陸、香港或澳門者，返臺之後將限制居住，並進行14日的「居家檢疫」措施。

三、上述管制措施將於本年2月7日起正式實施，並持續視疫情狀況調整。（E）



Starting February 7, 2020, the Republic of China (Taiwan) will implement a temporary measure prohibiting foreign nationals who in the previous 14 days have visited or resided in the People's Republic of China (PRC), including Hong Kong and Macao, from entering Taiwan

Date: 2020/02/06 Data Source: Public Diplomacy Coordination Council

February 6, 2020

No.39

1. In view of the fact that the Taiwan government on February 5 designated all areas of the PRC (including Hong Kong and Macao) as being severely affected by the novel coronavirus outbreak (areas of level 2 or higher), foreign nationals who have visited or resided anywhere in the PRC, including Hong Kong and Macao, in the previous 14 days will be temporarily prohibited from entering Taiwan starting February 7. Entry visa applications by such foreign nationals, including those submitted for special reasons, will not be accepted by Taiwan's overseas missions while this temporary measure is in effect.

2. Foreign nationals possessing a valid Taiwan Resident Certificate who have visited or resided anywhere in the PRC, including Hong Kong and Macao, in the previous 14 days shall self-isolate at their home after returning to Taiwan and be under home quarantine for a period of 14 days.

3. The aforementioned measures will officially take effect on February 7, and may be adjusted based on the development of the novel coronavirus outbreak. (E)